
 
From: Ivan Šimunković [mailto:ivan.simunkovic041289@gmail.com]  
Sent: Thursday, November 26, 2020 3:59 PM 
To: Miljenka Radović <tajnica@prelog.hr> 
Cc: gradonacelnik@prelog.hr 
Subject: Vijećnička pitanja povodom 20. sjednice GV-a Prelog 

 

Poštovani, 

 

šaljem pitanje vezano uz aktualac: 

1. Da li se zbog pogoršanja situacije oko bolesti uzrokovane COVID-om mogu očekivati 

dodatne mjere od strane Grada Preloga kao što su bile i ovog proljeća te time pomoći 

građanima? 

2. Kada započinje otkup parcela koje se nalaze na prostoru buduće sjeverne obilaznice Grada 

Preloga te s time i procjena početka gradnje? 

 

Unaprijed se zahvaljujem na odgovorima te želim brzo ozdravljenje našem gradonačelniku! 

S poštovanjem, 

 

Ivan Šimunković 

vijećnik u Gradskom vijeću Grada Preloga 

 


